
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 39
Ministeren har flere gange oplyst, at SKAT har stillet alle sager om indhentel-
se af teleoplysninger i bero, indtil der foreligger en afklaring, jf. bl.a. ministe-
rens svar den 24. oktober 2013 på SAU (folketingsår 2012-13) alm. del -
spørgsmål 642. Af skatteministerens svar på SAU (folketingsår 2012-13) alm.
del - spørgsmål 657 fremgår derudover, at SKAT som minimum har anmodet
teleselskaber om oplysninger i 21 tilfælde, fordelt med 16 i 2011, 4 i 2012 og
1 i 2013. Nu da det står klart, at SKAT og Erhvervsstyrelsen er uenige om lov-
ligheden af disse anmodninger, bedes ministeren orientere Skatteudvalget
om, hvordan SKAT håndterer de 21 sager, hvor de allerede har bedt om op-
lysninger på et måske ulovligt grundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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